
Vážený pane starosto, vážení radní, vážení zastupitelé,

občanské sdružení Střížkov 8 – Náš domov zprostředkovalo možnost výměny 
pozemků, která by IPODECem zamýšlené rozšíření areálu vzdálilo od obytné 
výstavby. Tento byl v dubnu prezentován IPODECu. 

Parkovací areál těžké techniky IPODEC by se tímto od obytné výstavby vzdálil 
z navrhovaných cca 40 metrů na cca 200 metrů – viz. plánky.

Dotčené pozemky jsou ve vlastnictví města a společnosti ODIN. Pozemky 
nemají další majitele. Část pozemků mají od MHMP svěřeny Lesy hl. m. Prahy, 
kde byla koncepce výměny předjednána s ředitelem Kroutilem a tento ji 
považuje za reálnou při zachování rozlohy svěřených pozemků a vhodných 
podmínkách pro napojení na stávající areál Lesů.

Celkově je k dispozici přes 52.000 m2 pozemků, jejichž vzájemná směna může 
lépe sladit zájmy IPODEC a obyvatel sídliště. Vzhledem k obří rozloze pozemků 
se jedná o rámcový návrh, který může být dále doladěn dohodou dotčených 
subjektů.

Řediteli IPODEC prezentoval návrh zástupce spoluvlastníka sousedního 
pozemku již 5. dubna 2013 a na odpověď dosud čekáme.

MČ Praha 8 vlastní 43% IPODEC a má svěřeny pozemky, na kterých IPODEC 
navrhuje své rozšíření, proto Vás prosíme:

1) působte na IPODEC, aby se vstřícně zabýval možností přesunu svého 
záměru o alespoň 160 metrů od obyvatel Prahy 8

2) zajímejte se prosím, jak IPODEC skutečně hledal alternativy pro své 
rozšíření mimo sídliště Střížkov (zda vytipoval i další pozemky než námi 
dodané http://goo.gl/maps/G5Vr , jaké prostředky na jejich získání 
vyčlenil a jaké kroky udělal pro jejich získání)?

3) působte na schválení směny pozemků za Prahu 8, nepodaří-li se umístit 
IPODEC zcela mimo sídliště Střížkov

Několik výtisků plánku přesunu a výměny máme zde k dispozici, rádi zašleme i 
dalším zájemcům, rádi poskytneme  podrobnější vysvětlení.
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